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Srečanje z dedkom Mrazom
Dobri decembrski mož dedek Mraz je sredi čarobnega meseca 

že obiskal najmlajše v občini Zavrč. Z njim so se družili 16. 
decembra v završki kulturni dvorani, kjer so jih s prijetno lut
kovno predstavo najprej presenetile vzgojiteljice iz ptujskega 
vrtca Zvonček.

Na odru so zaigrale v predstavi Pesem o zimi, nato pa se je 
otrokom pridružil dobri mož in v košu zanje prinesel pisana 
darilca. Pri nakupu teh mu je pomagala občina Zavrč. Obda
rovanje je bilo za otroke prav gotovo nekaj zelo lepega in nepo
zabnega.

TM

Naprej moramo, če hočemo ali ne,
in bolje bomo hodili,
če bomo gledali naprej,
kakor če se bomo nenehno ozirali nazaj.
(J. K. Jerome)

Srečno in uspešno novo leto, ki prihaja!
Uredništvo glasila Dober den

Kaj za prazničnimi vrati čaka naša 
ko razigrano bo čas prestopil letni pragi 
Bo jutro s soncem obsijano, ^
bo z mehkim perjem hat^i postlano?
Bodo novi časi zlati? j
Zlati bodo, če sivino vsakdanjo sanji pozlatimo 
s poštenim delom in dobratoA:' .
jissmehomvd^n§ll^wt(n_/^^ \,,, 
in s prijateljstvom iskrenim^ %%
nežnost, srečo, mir, toplino. S*® ' M 
Takih pasoč:- zlatih časov - ,,
v nočem letu vam želimo! . ; < j V/,

' „• 'v'* ••"d:
Želimo, da bi se/leta,; ki je pred. namiv-Jspominjali po! lepih in

... :Vesel božič in srečno v novem letu 20 F4 Vam želimo.> ? *’ 'm-v Y . • i- • .. >'

/a

Dober den je glasilo občine Zavrč, ki glasilo tudi izdaja. Uredništvo: Tatjana Mohorko, Peter Vesenjak, Danica Bratuša in 
Lidija Domjan. Fotografije: T. Mohorko, R. Škrjanec in arhiv društev. Oblikovanje in tisk: Vejica, Rado Škrjanec, s. p. Naslov 
uredništva: Občina Zavrč, Zavrč 11, 2283 Zavrč. Telefon: 02 762 01 50, 761 18 01. Glasilo občine Zavrč Dober den je vpisano v 
evidenco javnih glasil, ki jo vodi Ministrstvo za kulturo, pod zaporedno številko 1613- Natisnjeno: 600 izvodov, ki jih prejmejo

gospodinjstva v občini brezplačno.
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Ob koncu leta 2013

Dragi občanke in občani! 
Bliža se konec leta, torej čas, 
ko damo na tehtnico vse, kar 
smo v iztekajočem se letu 
ustvarili ali vsaj poskušali 
ustvariti, in da si naredimo 
smele načrte za naslednje 
leto.

Kljub vsesplošni in gospo
darski krizi smo v letu 2013 
zelo dobro premagovali vse 
ovire in v občini Zavrč uspe
šno izpeljali kar nekaj večjih 
investicij, ki v proračunu, 
po rebalansu št. 3/2013, vre
dnem 2.654.372,73 EUR, 
predstavljajo 42,14 %.

lizacije naselja 
Hrastovec sever, 
projekt se je letos 
zaključil. Investici
jo je delno finan
cirala Evropska 
unija iz Evropskega 
sklada za regionalni 
razvoj, izvajala pa 
se je v okviru Ope
rativnega progra
ma krepitve regi
onalnih razvojnih 
potencialov 2007- 
2013 za obdobje 
2012—2014 razvoj

ne prioritete »Razvoj regij« 
prednostne usmeritve »Regi
onalni razvojni programi«. Z 
omenjenimi sredstvi se je sofi
nanciralo 85 % vseh upraviče
nih stroškov operacije, obči
na Zavrč pa je dodala 15 % 
upravičenih javnih stroškov 
in seveda vse druge stroške. 
Celotna investicija je vredna 
539.000,00 EUR, od tega 
znašajo nepovratna sredstva 
Evropske unije 292.928,62 
EUR.

Občina Zavrč je letos izve
dla tudi projekt »Energetska 
sanacija OŠ Zavrč«, njegova

Na prvem mestu 
velja omeniti sis
tem fekalne kana-

u&oiottucuc- ssiBFiumuMuucKusaj* •utone«««
g*«* oovk<nje |MM)itaUUM

hmtm C0 Hl-SOTH l *H1 »2 eitsmo* ceOuui*
•»ClKKUCTjf ne-KlHTll«'Sr MC-tlTA
mskkuamoj. s**!w?wiCSMM oocroonML s*w CW»\ ae»s»* ttuts

»AJAIKOR: CečiaenmhiitL

V občini so letos zaključili izgradnjo sistema fekalne kanalizacije v 
naselju Hrastovec sever. Operacijo je delno financirala Evropska 
unija iz Evropskega sklada za regionalni razvoj.

vrednost znaša 146.417,20 
EUR. Investicija je sofinan
cirana iz Evropske unije iz 
Kohezijskega sklada, operaci
ja pa se izvaja v okviru Ope
rativnega programa razvoja 
okoljske in prometne infra
strukture za obdobje 2007- 
2013, 6. razvojne prioritete 
»Trajnostna raba energije«, 1. 
prednostne usmeritve »Ener
getska sanacija javnih stavb«. 
Namenska sredstva Kohe
zijskega sklada so v višini 
85 % javno upravičenih izdat
kov, kar pomeni 101.642,43 
EUR. Sredstva v višini 15 % 
upravičenih javnih izdatkov 
operacije in vsi drugi stroški 
so zagotovljeni v proračunu 
občine Zavrč.

V začetku leta 2013 smo bili 
uspešni na 5. javnem razpi
su za izbor operacij iz pred
nostne usmeritve »Razvoj 
obmejnih območij s Hrva
ško« v okviru Operativnega 
programa krepitve regional
nih razvojnih potencialov za 
obdobje 2007-2013 razvoj
ne prioritete »Razvoj regij« 
z operacijo »Rekonstrukcija 
LC Pestike-Belski Vrh, JP 
Gorenjski Vrh—Šentjanž in 
JP Gorenjski Vrh-Felfar«. 
Občina bo rekonstruirala pot

v skupni dolžini 3,6 km. V 
letu 2013 smo uredili projek
tno dokumentacijo, gradbena 
dela pa se bodo izvedla v letu 
2014. Operacija je vredna
700.450,82,00 EUR. Nepo
vratna sredstva so v deležu 
85 % namenska sredstva
Evropskega sklada za regio
nalni razvoj, opredeljena v 
Operativnem programu kre
pitve regionalnih razvojnih 
potencialov za obdobje 2007— 
2013 v višini 497.320,66 
EUR, v deležu 15 % pa 
namenska sredstva proračuna 
Republike Slovenije v višini 
87.762,47 EUR. Z njimi se
lahko sofinancira največ 100 
% celotnih upravičenih stro
škov operacije. Davek pri tej 
investiciji je strošek občine 
Zavrč.

Uspešni smo bili tudi na 8. 
javnem razpisu za dodeljeva
nje sredstev iz naslova ukrepa 
322 Obnova in razvoj vasi, 
na katerega smo se prijavili z 
operacijo »Novogradnja par
kirišč in javne razsvetljave za 
javne namene ob Športnem 
parku Zavrč«. Investicija se 
bo izvajala v naselju Zavrč ob 
Športnem parku Zavrč. Na 
parceli poleg športnega par
ka se bodo uredila parkirišča

Občina je bila uspešna tudi pri izvedbi energetske sanacije OŠ 
Zavrč. Tudi ta naložba je bila delno sofinancirana iz Evropske unije iz 
Kohezijskega sklada.
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Završka šola je v novi podobi pripravljena na hladno zimo.

za avtomobile in avtobuse z 
javno razsvetljavo. Namen 
investicije je, da občanom in 
turistom zagotovimo varno in 
urejeno parkiranje, izboljša
mo prometno varnost obča
nov, prispevamo k prometni 
varnosti otrok, ki obiskujejo 
šolo ali se udejstvujejo v špor
tnih aktivnostih bodisi v šoli 
bodisi na športnem igrišču. 
Glede na dosedanje neurejeno 
parkiranje ob večjih dogod
kih v šoli, ob večjih športnih 
dogodkih, v času pogrebnih 
slovesnosti ter neorganizirano 
parkiranje avtobusov s turisti, 
ki se udeležujejo romarskih 
poti, verjamemo v upraviče
nost investicije. Investicija 
je vredna 281.000,00 EUR. 
Urejena je vsa projektna 
dokumentacija, sama gradnja 
pa se bo izvajala v letu 2014.

S projektom »Kulturni dom 
Zavrč — hiša festivala jabolk« 
smo se prijavili na 3. javni 
razpis za sofinanciranje ope
racij javne kulturne infra
strukture v okviru Evropskega 
sklada za regionalni razvoj, 
Operativnega programa 
krepitve regionalnih razvoj
nih potencialov za obdobje 
2007—2013 razvojne priori
tete 3. »Povezovanje naravnih 
in kulturnih potencialov« in 
prednostne usmeritve 3.2. 
»M reženj e kulturnih poten
cialov«. Radi bi uredili oko

lico kulturnega doma Zavrč, 
notranjost (sanitarije, kuhi
njo, prireditveno dvorano) 
in opremili kulturni dom za 
izvajanje festivala jabolk. Zato 
upamo na pozitivno rešitev 
vloge za to investicijo, ki je 
vredna 506.730,94,00 EUR, 
od tega pričakujemo sofinan
ciranje iz naslova sredstev EU 
za kohezijsko politiko v višini 
385.851,42 EUR in sofinan
ciranje iz proračuna Repu
blike Slovenije kot slovenske 
udeležbe za kohezijsko poli
tiko v višini 52.788,09 EUR. 
Ce bo vloga pozitivno rešena, 
se bo načrtovana investicija 
izvedla v letu 2014.

Lanskoletne poplave, med 
4. in 7. novembrom, so nam 
prinesle tudi nepričakovano 
investicijo »Primarni vodovo
dni cevovod Formin—Zavrč«, 
ki ga je bilo treba sanira
ti zaradi posledic poplav. 
173.000,00 EUR je bilo 
državnih sredstev kot pose
ben transfer z državne ravni 
občini za plačilo obnovitvenih 
del pri odpravi posledic nepo
sredne škode po poplavah,
16.500,00 EUR pa je obči
na prispevala iz proračunske 
rezerve za elementarne nesre
če. Investicija je že zaključena.

NALOŽBE IN 
DOSEŽKI
V iztekajočem se letu 2013 

smo izvedli še več manjših

V tem letu je bila občina uspešna tudi na 8. javnem razpisu za dode
ljevanje sredstev iz naslova ukrepa 322 Obnova in razvoj vasi, na 
katerega so se prijavili z operacijo "Novogradnja parkirišč in javne 
razsvetljave za javne namene ob Športnem parku Zavrč". Investicija 
se bo izvajala v naselju Zavrč ob Športnem parku Zavrč. (Foto: RŠ)

investicij in vzdrževalnih del. 
Prav tako je vredno omeniti, 
da trenutno poteka javna raz
grnitev težko pričakovanega 
občinskega prostorskega načr
ta, ki je pomembna podlaga 
za racionalno in trajnostno 
načrtovanje vseh posegov v 
prostor v občini in za zago
tavljanje kakovostnih pogo
jev za življenje in delo naših 
občanov.

Za občine je trenutno najve
čja težava ta, da se jim zaradi 
zakona za uravnoteženje jav
nih financ znižuje glavarina za 
10 %. Vendar nas kriza uči, da 
je poleg ekonomskega interesa 
pomembno zasledovati tudi 
druge družbene in okoljske 
interese. Pomembno je, da se 
znaš prilagajati spremembam, 
ki so in bodo nujno potrebne.

Morda se na prvi pogled res 
zdi, da je število občin v Slo
veniji veliko, če pa podrob
neje pogledamo npr. razvoj 
Zavrča v zadnjih 20 letih, 
odkar je samostojna občina, 
lahko vidimo, da je to prine
slo izjemen razvoj. Javna sred
stva so porabljena bolj racio
nalno, občina je usmerjena 
predvsem v razvoj, pozitivna 
identifikacija in povezanost 
ljudi z lokalno skupnostjo sta 
večji, kot sta bili včasih, ko

smo bili del občine Ptuj.
Za nami je leto dogodkov, 

ki so nam prinesli marsika
tero novo spoznanje in novo 
izkušnjo. Leto, ki prihaja, pa 
napoveduje negotovosti. Smo 
na poti iskanja najboljših reši
tev. Želim si, da bi bilo leto, 
ki je pred nami, leto zaupa
nja, leto pogumnih in modrih 
odločitev, predvsem pa si 
želim, da bi bili v naši občini 
kar najbolj uspešni.

Vsem občankam in obča
nom želim lepe praznične dni, 
vesel božič ter srečno v novem 
letu. Naj bo zdravo, zadovolj
no, radostno leto, v katerem se 
bomo veselili majhnih stvari.

Srečno v letu 2014!

Vaš župan
Miran Vuk

2mDR£=/? UsSJV
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S sej občinskega sveta

ZAUPAJTE IZKUŠNJAM

Na novembrski seji je završki občinski svet potrdil dopolnjen predlog Proračun je predstavila računovodkinja Darinka Ivančič, 
proračuna občine Zavrč za leto 2014. Foto: TM

Na jesenskih sejah so člani občinske
ga sveta obravnavali in sprejeli sklepe, 
navedene v nadaljevanju, največ ener
gije in potrebne konstruktivne razprave 
pa namenili predlogu Odloka o prora
čunu občine Zavrč, ki je bil podan že na 
oktobrski seji.

Na isti seji je občinski svet potrdil pre
dlog letnega poročila o izvedenih ukre
pih iz akcijskega načrta lokalnega ener
getskega koncepta in njihovih učinkih. 
Na predlog strokovnih služb je svet potr
dil nove cene programov za Vrtec Zavrč 
v OS Cirkulane - Zavrč, tako sedaj cene

programov v vrtcu v občini Zavrč zna
šajo od 1. 11. 2013 dalje mesečno na 
otroka: v prvi starostni skupini (od ene
ga do treh let) 418,80 evra (kar je 23,95 
evra manj kot do sedaj), v drugi starostni 
skupini (od treh let do vstopa v šolo) pa 
277,32 evra (kar je 10,94 evra več kot do 
sedaj). Na isti seji so svetniki prisluhnili 
še poročanju odbora za gospodarstvo in 
odbora za družbene dejavnosti.

Na seji v novembru je bil zaradi odsto
panja na nekaterih proračunskih postav
kah potrjen rebalans št. 3 za leto 2013. 
V nadaljevanju je bil obravnavan dopol
njen predlog proračuna in tako sprejet

Odlok o proračunu občine Zavrč za leto 
2014, proračun za leto 2014 pa znaša
2.891.820,00 evrov.
V združeni prvi in drugi obravnavi je 

občinski svet sprejel Odlok o spremem
bah odloka o določitvi mreže javne zdra
vstvene službe na primarni ravni v občini 
Zavrč.

Seje so potekale zelo konstruktivno, 
kar se da razbrati in je razvidno na vseh 
področjih. V letošnjem letu je predvide
no, da se občinski svet sestane še na eni 
seji.

Občinska uprava občine Zavrč

Najpodjetniška ideja 2013 - razpis je odprt do konca leta 2013
Manager klub Ptuj že tretjič razpisu

je »Najpodjetniško idejo«. Razpis je še 
aktualen, na pobudo dijakov in študen
tov so prijave možne do 31. 12. 2013. 
Za podaljšanje roka do konca leta 2013 
smo se odločili, ker so bili dijaki in štu
denti z možnostjo, da se prijavijo na 
razpis, seznanjeni šele v začetku šolske
ga oz. študijskega leta. Ocenjujemo, da 
podaljšanje roka koristi tudi podjetni
kom.

Po preteku roka za prijavo bo komisija 
pod vodstvom mag. Vlaste Stojak izbrala 
najidejo v treh različnih kategorijah. V 
kategoriji podjetij so to mala in mikro 
podjetja ter velika in srednja podjetja,

v kategoriji študentov in dijakov pa bo 
komisija ocenjevala ideje, s katerimi v 
obliki kratkega poslovnega načrta sode
lujejo dijaki in študenti.

Spodbujanje in promoviranje podje
tniških idej je ena od aktivnosti, s kate
ro klub sledi svoji viziji in ciljem, to je 
aktivno vključevanje v širšem okolju v 
smislu spodbude podjetništva in raz
vijanja novih podjetniških idej. Razpis 
postaja prepoznaven v lokalnem okolju, 
vendar si želimo, da bi komisija ocenje
vala še večje število podjetniških idej kot 
na preteklih dveh razpisih. Spodbuda, da 
podjetniki predstavijo svoje inovativne 
ideje, postaja tradicionalna, zato bomo 
razpise nadaljevali vsaki dve leti.

Podrobni razpisni pogoji so objavlje
ni na spletni strani Manager kluba Ptuj 
www.mkp.si. Bistveni pogoji za sodelo
vanje so naslednji:

— Kandidira lahko gospodarska družba 
ali samostojni podjetnik s sedežem na 
območju upravne enote Ptuj, ki mu je 
uspelo realizirati izvirno podjetniško ide
jo v zadnjih 5 letih.

— Na razpis ni možno kandidirati z ide
jo, ki je na zadnjih razpisih že bila nagra
jena.

— Idejo je treba prijaviti na obrazcu, ki 
je prav tako dostopen na spletni strani 
Manager kluba Ptuj.

Komisija bo pri ocenjevanju upoštevala 
izvirnost ideje in njen potencial, pričako-
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van poslovni učinek ter vpliv poslovne 
ideje na družbeno in naravno okolje.

Razpisni pogoji za dijake in študente 
so nekoliko drugačni. Pri njihovih ide
jah bodo upoštevane realizirane ali samo 
načrtovane poslovne ideje, zapisane v 
obliki kratkega poslovnega načrta. Loče
no bo komisija obravnavala prijavljene 
ideje dijakov in študentov. Kriterij izbora 
je izvirnost ideje. Novost je tudi v tem, 
da lahko idejo prijavi posameznik ali 
skupina največ treh dijakov ali študentov 
z mentorjem.

Z objavami v medijih želimo člani in 
članice Manager kluba Ptuj spodbuditi 
vse podjetnike, da svoje ideje prijavi
te. Najboljše ideje bomo tudi nagradili. 
Morda so ta trenutek najbolj privlačne 
nagrade za dijake in študente - Talum bo

namreč zmagovalcema podelil kadrovski 
štipendiji. Zmagovalci v kategoriji malih 
in velikih podjetij bodo prav tako nagra
jeni z uporabnimi nagradami, kot so: 
enoletno brezplačno članstvo v Manager 
klubu Ptuj, izobraževanje v organizaci
ji Štajerske obrtne zbornice, naročnina 
na revijo Podjetnik, pomoč pri pripravi 
poslovnega načrta ali projekta strokov
njakov na ZRS Bistra, alarmni sistem 
za poslovni prostor, kosila v Restavraciji 
Pan in darilni paket izdelkov za nego.

Do konca leta je še nekaj časa, vendar 
vam svetujemo, da s prijavo ne čakate na 
zadnje dni. Ce potrebujete dodatna poja
snila ali imate težave s prijavo na razpis, 
se lahko obrnete za gospodarske družbe 
in podjetja na naslov bistra@bistra.si ali 
lidija.tusek@bistra.si (kontaktna oseba

dr. Lidija Tušek Korošec, ZRS Bistra 
Ptuj, telefon 02 748 02 50) ter za dijake 
in študente na mag. Darja Harb, Revivis 
Ptuj in Šolski center Ptuj, darja.harb@ 
scptuj.si.

Svečana razglasitev zmagovalcev v posa
meznih kategorijah in podelitev nagrad 
bosta 24. januarja v Domu kulture 
Muzikafe na Ptuju.

Sodelovanje v izboru za Najpodjetniško- 
idejo je lahko tudi dobra poslovna prilo
žnost. Zato vabimo vse, ki ste podjetni in 
razvijate nove ideje ter jih uveljavljate v 
praksi, da se prijavite na razpis.

Marko Drobnič, predsednik MK Ptuj 
Mag. Vlasta Stojak, vodja komisije za 

izbor Najpodjetniške ideje

Završki gasilci posebej aktivni v oktobru
Vrsto aktivnosti so člani bru, mesecu varstva pred 

PGD Zavrč pripravili v okto- požari. Posebej zanimiva je

Z učenci in učitelji so izvedli evakuacijo šole in prikazali gašenje 
požara.

Učenci so si z zanimanjem ogledali opremo.

bila vaja na OŠ Zavrč, kjer 
so prikazali evakuacijo v pri
meru požara. V Goričaku, 
ob meji s Hrvaško, pa so 26. 
oktobra pripravili skupno 
gasilsko vajo z gasilci DVD 
Lovrečan Dubrava.

Vajo sta si tokrat skupaj 
zamislila operativca obeh 
gasilskih društev, Damjan 
Brlek, poveljnik PGD Zavrč, 
in Milenko Biškup iz lovre- 
čanskega gasilskega društva. 
Vajo so pripravili na eni od 
naj višjih točk slovensko-hrva-

ške meje v Goričaku, kjer je 
zagorela starejša hiša, v njej 
so bili tudi poškodovanci, na 
kraj dogodka pa je prispelo 30 
gasilcev. Ti so najprej poskr
beli za poškodovane v poža
ru ter jih spravili na varno, 
potem pa so se lotili požara 
in ga na koncu tudi uspešno 
pogasili.

Po vaji je sledila še anali
za, kjer je nekaj podrobnosti 
predstavil vodja intervencije 
Damjan Brlek, sicer pa sta 
zbrane gasilce posebej nago
vorila tudi završki predsednik

Gasilci sosednjih obmejnih društev PGD Zavrč in DVD Lovrečan 
Dubrava so se znova zbrali na skupni oktobrski vaji.
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Anton Bratuša in Franc Težak, predse- Bosilj, predstavnik občine Cestica Josip Marijan Horvatič, namestnik predsedni- 
dnik DVD Lovrečan Dubrava, med gosti Borak, Milan Majer in Janko Fišinger ka Vastrogasne zajednice občine Cestica, 
pa so bili še završka podžupanja Marta iz občinskega poveljstva Markovci ter TM

Završki gasilci v družbi hajdoških olimpijcev

Pri prijateljih gasilcih v PGD Zavrč je bil sprejem olimpijcev in vodstva 
OGZ še posebej prijeten in nepozaben. Pozdravni nagovor je imel 
završki predsednik Anton Bratuša.

Na zadnji novembrski dan 
je bilo prijetno tudi na stro
kovni ekskurziji — poolirn- 
pijskem druženju, ki ga je za 
udeležence gasilske olimpi
jade organizirala OGZ Ptuj, 
ob dobrem sodelovanju z 
Vatrogasno zajednico obči
ne Cestica in predsednikom 
Darkom Majhnom ter vod
stvom PGD Zavrč.

Olimpijska ekipa je najprej 
obiskala Varaždin, kjer se je 
tudi uradno pred skoraj 150

leti začelo prostovoljno gasil
stvo na Hrvaškem, tamkajšnji 
muzej gasilstva na Hrvaškem 
in se srečala z varaždinsko 
ekipo poklicnih gasilcev. Ti 
so poskrbeli, da so nekateri 
Varaždin lahko pogledali tudi 
z višine dobrih 40 metrov. 
Posebno doživetje je bilo tudi 
v završki občini, v Turškem 
Vrhu, na ranču župana Mira
na Vuka in kasneje v zavr- 
škem gasilskem domu, kjer so 
gostitelji pripravili prijeten in 
topel sprejem, dobrodošlico

Prijetno je bilo tudi na ranču Mirana Vuka v Turškem Vrhu, kjer so bili 
mnogi prvič na obisku in presenečeni nad urejenostjo in ponudbo 
ranča.

Še utrinek iz završke gasilske kleti Foto: Franjo Talon
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Leta 2005 je Varaždin gostil gasilsko olimpijado in tudi tam so hajdo- 
ški gasilci osvojili zlato in srebrno medaljo. V Varaždinu so olimpijci 
obujali spomine ...

ter čestitko olimpijcem pa je 
v imenu PGD Zavrč povedal 
predsednik Anton Bratuša.

In ker so bili v Halozah,

seveda ni šlo brez obiska 
ene od večjih vinskih kleti 
vinogradnika Kotolenka na 
Dubrava bregu, ki leži tik ob

Članice A s spominskimi buteljkami

slovensko-hrvaški meji. Večer- kako dobrodošla za vse, ki v 
ni del poolimpijskega dru- gasilstvu delajo z veliko mero 
ženja je minil v dobri družbi prostovoljstva in srčnosti, 
prijateljev gasilcev, ob spozna
nju, da so takšna srečanja še Besedilo in foto: TM

Slovo od leta presežkov
Za gasilce, združene v Območno gasil

sko zvezo Ptuj, je bilo leto, ki se posla
vlja, polno presežkov. Zraven dela, ki 
nam ga nalaga področna zakonodaja, 
smo bili uspešni na številnih področjih, 
ki so tesno povezana z našim delom. 
Uspehi so vidni na vsakem koraku. Velik 
poudarek vedno znova dajemo izobraže
vanju, tako smo letos na različnih nivo
jih in specialnostih izobrazili več kot 200 
gasilcev. Zavedamo se, da tudi najbolj
ša tehnika brez izobraženega kadra ne 
pomeni ničesar.

Na kongresu GZ Slovenije, ki je pote
kal maja v Kopru, smo izvolili novo vod
stvo. Ponosni smo, da je del ožje vod
stvene ekipe tudi poveljnik naše gasilske

zveze Zvonko Glažar, ki je prevzel zelo 
zahtevno nalogo podpoveljnika GZS.

Leto 2013 je tudi leto, v katerem je 
potekala gasilska olimpijada. Zaradi 
dosežkov slovenskih ekip, predvsem 
hajdoških gasilk in gasilcev, nam bo za 
vedno ostala v prijetnem spominu. Se 
toliko bolj, saj je večina priprav za olim
pijado potekala na območju OGZ Ptuj, 
prav tako tudi odhod slovenske reprezen
tance v Francijo in prihod iz nje.

Veliko časa smo namenili delu z mla
dimi, ki skozi druženja, tako na tabo
ru mladine, tekmovanjih kot kvizih, 
odkrivajo lepote gasilskega dela in jih 
na takšen način pripravljamo za kasnej
še operativno delo. Prvič smo predstavili

gasilstvo v trgovskem centru Qlandia, 
gre za nov pristop k promociji našega 
dela in organiziranosti, ki ga bomo zago
tovo še nadgrajevali.
V tem letu nam je prizanesla tudi nara

va, ki ni pokazala vse svoje neizmerne 
moči in velikokrat človeške nemoči.
Težko je v nekaj stavkih povzeti vse 

opravljeno delo, želel sem le povedati, 
da smo vsi skupaj lahko ponosni na naše 
gasilce. Leto 2014 pomeni le nadaljeva
nje začrtane poti in dela na tej poti.
Naj vam bo leto, v katerega stopamo, 

naklonjeno, polno drobnih iskric, polno 
notranjega bogastva in s tem tudi osebnega 
zadovoljstva.

OGZ Ptuj

V Korenjaku odmevno obmejno srečanje
Krajani Korenjaka, Pestik in Brezovca vimi vaškimi igrami v prenašanju vode nam je zaupal, da so v Korenjak znova 

na slovenski strani ter krajani vasi Jelo- v priti iz naj bližjega studenca, žaganju prišli ljudje, ki tod še živijo, in tisti, ki 
vec in Donja Voda iz sosednje Hrvaške drv s starimi žagami, ženske tekmujejo v imajo v Halozah svoje korenine. Pri- 
so se v soboto, 7. septembra, znova sre- skakanju v vrečah, tudi najboljše pecivo jateljsko obmejno druženje so začeli z 
čali na kmetiji Fajfar v Korenjaku 17. je nagrajeno, nastopili pa so tudi doma- dopoldansko mašo, pri kateri se je zbralo 
Letošnji piknik z mednarodno udeležbo či pevci in godci. okrog 100 ljudi, darovala pa sta jo župni
je bil četrti zapovrstjo, obogatili pa so ka iz Zavrča in Gornje Voče.
ga s sveto mašo pri Svajglovi lipi, šalji- Ivan Svajgl iz organizacijskega odbora Potem se je srečanje preselilo na kme-

5>(DS£=/? thSJV
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tijo Fajfar in kakih 500 ljudi 
se je ves popoldan in večer 
veselilo ob dobri pogostitvi 
pridnih gospodinj in gospo
darjev, ki so letos, kot zanimi
vost, pripravili še pet odojkov 
in jih prinesli kar čez mejo, 
spilo pa naj bi se okrog 700 
litrov vina, ki so ga prispevali 
domačini z obeh strani meje.

Tudi Barbara Omers, pobu
dnica tega srečanja, je zelo 
ponosna, da ljudje ob meji 
znajo stopiti skupaj, da jim 
skoraj vse uspe organizira

ti izključno s prostovoljnimi 
prispevki in zavzetim delom, 
pa tudi, da so ljudje, ki pride
jo vsako leto znova v to dobro 
družbo, zadovoljni in se znajo 
poveseliti. Sicer pa prireditev 
ob meji postaja tradicionalna, 
v Haloze privablja ljudi od 
vsepovsod, tudi znana imena 
iz sveta glasbe, zato se lahko 
prihodnje leto nadejamo še 
bolj odmevnega druženja v 
Korenjaku.

TM Letošnje mednarodno srečanje v Korenjaku so začeli s sveto mašo pri 
znameniti Svajglovi lipi.

Med haloškimi griči je odmevala tudi pesem skupine Trta iz Zavrča. Ivan Švajgl je zapel z mlado pevko Mineo.

Navdušili so tudi folkloristi iz sosednje Hrvaške. v V Korenjaku se je zbrala vesela družba ljudi od vsepovsod in nekateri
Foto: Ivan Švajgl so tudi zapeli.

VABILO NA KRVODAJALSKO AKCIJO

Naslednja krvodajalska akcija bo 18. februarja 2014 v prostorih 
Ambulante za transfuziologijo Splošne bolnišnice Ptuj med 7. in 11. 
uro. Iskreno vabljeni k humanemu dejanju - darovanju krvi.

OO RK Zavrč

2*DS£=/?
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Praznično voščilo

Poiščimo srečo v sebi, da bomo znali in zmogli osrečevati 
tudi druge. Naj bo leto 2014 leto našega povezovanja, iskre
nega darovanja in humanega delovanja. Skupaj ustvarjamo 
boljši svet!

Blagoslovljen božič in srečno v novem letu 2014 želimo 
vsem občankam in občanom občine Zavrč, predvsem pa 
tistim, ki so v socialni stiski, tistim, ki živijo v domovih ali 
so trenutno v bolnišnicah, in seveda našim članom in krvo
dajalcem.

Občinski odbor RK Zavrč 
Stanko Ivančič, predsednik

Leto se izteka
Zakorakali smo v zadnji "obračun" opravljenega dela v jana Zavrč smo uresničevali

mesec leta in pripravljamo društvu. V KUD Maksa Fur- program, ki smo si ga zastavili
za to leto na občnem zboru 
društva. Sekcije v društvu so 
uresničevale svoje programe, 
le skupina Trta ni letos izvedla 
tradicionalnega Miklavževega 
koncerta, ker so želeli prihra
niti nekaj finančnih sredstev 
za izdajo nove zgoščenke. 
Izdajo načrtujejo v nasle
dnjem letu, potrebna pa bodo 
kar zajetna sredstva, glede na 
naše finančne zmožnosti.

Zdelo se mi je primerno, 
da o tem obvestimo tako

člane društva kot vse občane 
- davkoplačevalce, ki prispe
vate sredstva za uresničevanje 
naših programov in se boste 
morda spraševali, zakaj letos 
ni bilo Miklavževega koncer
ta.

Ker smo v adventnem času, 
želim vsem občankam in obča
nom prijetne praznike ter vse 
lepo in dobro tudi v prihodnje!

Vida Milunič, predsednica

Računalniško izobraževanje za odrasle
Tudi letos sta v oktobru 

združili moči občina Zavrč 
in OŠ Cirkulane - Zavrč na 
lokaciji Zavrč in ponudili 
medgeneracijski projekt Sim
bioze®. Izvedli smo tri sreča
nja, na katerih smo obdelali 
tematske sklope Računalnik, 
moj prijatelj, Klik v svet in 
Brez e-pošte ne gre. Starejšim 
so se pridružili mlajši. Učenci 
in učenke naše šole so se izka
zali kot odlični asistenti pre
davatelju.

Časovno omejene delavnice 
so se kar nekako prehitro izte

kle in izražena je bila želja, da 
bi organizirali izobraževanje, 
kjer bi lahko nekoliko več 
časa posvetili urejanju besedil. 
Pobuda je bila po občinskem 
odboru organizacije Rdečega 
križa prenesena na občinsko 
upravo in stvar je stekla.

Delavnice so potekale v 
popoldanskih urah v raču
nalniški učilnici šole v pone
deljek in torek, v sredo smo 
imeli »kolektivni dopust« in 
nato še v četrtek in petek.

Poleg spoznavanja osnov

dela z računalnikom smo se 
podrobneje posvetili ureja
nju besedil in še kako sliko,

besedilo ali podatek smo si 
»izposodili« na svetovnem 
medmrežju.

£><DJS£=/? ‘hEcJV
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Nekaj časa smo namenili tudi pripravi 
računalniške diaprojekcije, brskanju po 
svetovnem medmrežju in rabi elektron
ske pošte. Na koncu smo ugotovili, da 
zmoremo vse, samo več časa potrebuje
mo. Nič ne de, še veliko bo priložnosti za

taka prijetna izobraževalna srečanja.
Tako nekako je, ko šola odpre vrata 

starejšim občanom, ki jih radovednost, 
želja po novem znanju ali zgolj po dru
ženju pripelje v računalniško delavnico. 
Čeprav se ti zdi, da boš učil, morda koga

celo kaj koristnega naučil, kaj kmalu 
ugotoviš, da si v bistvu sam učenec.

Besedilo in foto: 
Ivo Zupanič

Vrtec na obisku
Žal so novejši procesi spreminjanja podeželske kulturne 

pokrajine pripomogli k dejstvu, da samo redki posamezniki oz. 
le redki otroci živijo naravno otroštvo, otroštvo v tesnem stiku 
z naravo in tesnem stiku z domačimi živalmi. Te sreče sta dele-

Kostanjev piknik pri družini Belšak Bezjak. Oaledali smo si sterilne
idomače živali ter jahali pravega konjička.

• i’ . .
'

^Sprehod po 
j -iinestu Ptuj.

\

Obiskali smo Mladinski oddelek ptujske knjižnice

žna naša dva varovanca, Vita in Jan Bezjak iz Korenjaka. S svo
jim pripovedovanjem o domačih doživetjih sta pritegnila našo 
pozornost, zato smo organizirali obisk in ogled kmetije družine 
Belšak - Bezjak. Skupaj s starši smo se odpravili k njim kar peš 
in tako skupaj podoživeli jesensko naravno idilo. Na obisku 
smo imeli možnost pobožati mladega telička, konjička, vstopiti 
v svinjak, nagnati kokoške, račke in goske, prisluhniti papigam 
in številnim drugim pticam. Največje doživetje je bilo seveda 
jahanje malega ponija. Zahvala gre družini Belšak - Bezjak, saj 
so nas ob tem obisku pogostili s pečeno domačo koruzo, peče
nimi kostanji in domačimi pekovskimi specialitetami. Narava 
je ena tistih vrednot, ki ima že sama po sebi privlačno moč. Z 
njeno pomočjo smo se notranje obogatili, saj so doživetja, ki 
so nam bila ponujena, pritegnila vsa naša čutila in pozornost. 
Se enkrat zahvala družini Belšak - Bezjak za prisrčen sprejem, 
bogato pogostitev in ponujeno možnost ogleda številnih živali.

Alenka Rižnar

'2^0'E£<iR
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Ob tednu otroka
Ob tednu otroka smo v vrtcu organizirali izredno pestro in 

veselo dogajanje. Najprej smo si ogledali šolsko prireditev Spre
jem prvošolčkov v šolsko skupnost. Tisti najstarejši so lahko 
podoživeli občutke, ki jih čakajo v prihodnjem šolskem letu.

Nato smo v goste povabili Gorazda Gaveza, učenca 5. razre
da OS Zavrč. Z velikim veseljem je raztegnil meh svoje har
monike, mi pa smo mu prisluhnili, skupaj z njim zapeli in se 
poveselili. Veselo smo nadaljevali tudi naslednji dan, skupaj z 
Gorazdom in plesnimi pari Folklorne skupine OS Zavrč pod 
mentorstvom Danice Zelenik. Dekleta so nam predstavila svo
ja oblačila, nato so poskočno zaplesali. Srečanje smo zaključili

s skupnim rajanjem ob zvokih harmonike.
V goste smo povabili tudi Mineo Gabrovec, učenko s čudo

vitim glasom, ki nam je zapela nekaj pesmi in pripomogla k 
veselemu vzdušju in petju otroških pesmic. Obiskala nas je 
tudi knjižničarka Marinka Zebec. Opisovanju slikanice in bra
nju zgodbice so pozorno prisluhnili prav vsi otroci, od tistih 
najmanjših do tistih naj večjih. Zadnji dan gostiteljstva smo v 
goste povabili učence 3. razreda OS, da so se skupaj z nami 
družili in igrali v kotičkih.

Alenka Rižnar
Foto: arhiv vrtca
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Bili smo kolesarčki

Projekt Kolesarčki

Ema Šestanj, 4. b

Dne 20. 9. 2013 smo bili v okviru projekta Kolesarčki na 
Ptuju. Učenci od 1. do 5. razreda nismo imeli zjutraj pouka. 
Zbrali smo se malo pred 12. uro ter najprej odšli v kuhinjo 
po malico. Z nami je šla večja skupina iz vrtca. Učiteljice so 
nas razdelile v dve skupini. Z avtobusom smo se odpeljali na 
Ptuj. Počasi smo odšli peš do Mestne hiše. Vmes smo opazovali 
mestne stavbe in pomalicali v majhnem parku. Ko smo prišli 
do Mestne hiše, nas je čakal postavljen poligon. Vozili smo se 
s kolesi, ki smo jih sami poganjali. Paziti smo morali na pro
metne znake in semafor. Vsi učenci so prišli dvakrat na vrsto. 
Vožnja je trajala eno uro. Ko smo končali, smo odšli na avto
busno postajo. Odpeljali smo se domov. Ta dan je bil zanimiv 
in prvič sem bila sama v vlogi voznika. Vsi učenci se zahvaljuje
mo občini Zavrč, ki nam je omogočila tako lep in doživet dan.

Lea Kelc Vnuk, 5. b

V petek nismo imeli pouka, ker smo z avtobusom odšli na 
Ptuj. Bili smo kolesarčki, vsi od prvega do petega razreda in 
še skupina iz vrtca. Pred mestno občino Ptuj smo počakali, da 
smo prišli na vrsto. Vozili smo se z avtomobilčki po urejeni 
progi, kjer smo morali upoštevati prometne znake. Vsaka sku
pina se je lahko peljala dvakrat. Ko smo vsi končali vožnjo, 
smo odšli na avtobusno postajo, kjer smo čakali na avtobus. 
Nato smo se odpeljali v naš Zavrč pred šolo, kjer so nas že 
čakali starši. Bil je zelo zanimiv in poučen dan.

Pekli smo kruhke
V sredo, 23. 10. 2013, smo imeli učenci 5. b-razreda nara

voslovni dan. Ta dan smo pekli majhne domače bombetke. 
Pri peki nam je pomagala učiteljičina sestra Melita. Najprej 
smo si učenci pomokali del mize in dobili kos testa. Testo 
smo oblikovali in odložili na pekač. Vsak je naredil dve ali 
tri bombetke. Ko so bili kruhki dovolj vzhajani, smo jih pre
mazali z razžvrkljanim jajcem. Nato smo jih potresli s seza
mom ali z bučnimi semeni. Jaz in sošolka Maja sva pomagali 
pri peki. Kruhke sva pekli približno trideset minut. Ko so 
bili pečeni in malo ohlajeni, smo jih v razredu poskusili in 
ugotovili, da so zelo dobri. Njam, njam. Se danes se spomi
njam njihovega okusa.

Pa poskusite doma tudi vi speči takšne okusne bombetke!

Lea Kelc Vnuk, 5. b
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Naravoslovni dan

V okviru naravoslovnega dne smo 24. oktobra 2013 skupaj 
z devetošolcema Nejcem Trbucem in Luko Kokotom v okvi
ru šolskega novinarstva obiskali kmečko gospodinjo Terezijo 
Bratuša iz Korenjaka. Izvedla sta kratek intervju in izvedela 
marsikaj zanimivega o kruhu in peki kruha nasploh.

Sprašujeta Luka Kokot in Nejc Trbuc, odgovarja Terezija 
Bratuša.

Kako dolgo že pečete kruh?
Kruh pečem v krušni peči že več kot 45 let. Včasih sem ga 

pekla, ko je bila moka na razpolago, danes ga pečem enkrat 
ali dvakrat na teden, in sicer domači kmečki kruh iz krušne 
moke. Kruh je nekoč predstavljal simbol bogastva. Pekli so ga 
ob posebnih priložnostih, na primer za novo leto, če pa je bilo 
v njem posušeno sadje z nekaj kapljicami ruma, je imel kruh še 
toliko večjo vrednost. Gospodinja je takšen sadni kruh okrasila 
s posebnimi motivi iz narave.

Ali pečete še kakšen kruh razen kmečkega?
Odvisno od priložnosti. Tisti dan pred božičem spečem 

»ponižjak«. Drugo ime za ta kruh je »kruh treh kraljev«. Nare
jen je iz krušne moke in iz domačega suhega sadja. Pekel se je 
na post pred božičem, 24. decembra, razrezal pa se je na pred

večer treh kraljev, 5. januarja. Orehi predstavljajo tri kralje, 
pojedli pa so jih otroci, ki še niso znali govoriti, da bi čim prej 
spregovorili. Če se je kruh med peko »zasmejal«, je to pomeni
lo, da bo dobra letina.

Pečem tudi mlečni kruh, ki je narejen iz bele moke, pekel se 
je za posebne priložnosti, na primer ob porokah, nadomestil 
pa je današnjo torto. Po navadi je bil okrašen s pticami, ki so 
predstavljale simbol miru. Takšen kruh spečem danes ob oble
tnicah, rojstnih dnevih ali drugih posebnih praznikih.

Se s peko kruha ukvarjate profesionalno ali samo za hobi?
S peko se ukvarjam samo za hobi. Za šolsko razstavo sem 

danes spekla »ponižjak«, »poročni« mlečni kruh in sadni kruh 
iz domačega sadja, posušenega seveda v krušni peči. Tam sadje 
ohrani svojo prvotno sladkobo in kruh ima sladkast okus.

Katero moko uporabljate pri peki?
Najpogosteje krušno, belo pšenično in tudi ajdovo. Včasih, 

ko pšenične ni bilo na razpolago, sem veliko pekla koruzni 
kruh, saj je bilo obilo koruze doma. Imeli smo manjši mlin in 
smo sami mleli moko. Tako je bila koruzna moka vedno pri 
hiši.

Nejc Trbuc in Luka Kokot, 9. b 
Mentorica: Petra Bratuša

NASA HIŠA
PRED HIŠO IMAMO VRT, HLEV IN DVORIŠČE.\j
V NOTRANJOSTI:

HIŠA JE OD ZNOTRAJ MODRE, ROZA TER BELE BARVE. 

IMAMO VELIK BALKON. PRED HIŠO PA JE MAJHEN -, 

RASTLINJAK. HIŠA JE SREDNJE VELIKOSTI. V HIŠI JE PET 

PROSTOROV IN TO SO KOPALNICA, OTROŠKA SOBA, 

SPALNICA, DNEVNA SOBA, KUHINJA IN JEDILNICA STA 

SKUPAJ

A

z

ni JA, A KAZR.ED
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Srečanje s čebelarjem
V petek, 15. novembra 2013, je tako kot na vseh slovenskih 

šolah tudi na naši šoli v Zavrču potekal tradicionalni sloven
ski zajtrk, s katerim smo obeležili tudi dan slovenske hrane. 
Namen je krepiti zavest o prednosti lokalno pridelane hrane, 
domače pridelave in predelave hrane ter dolgoročno vplivati na 
potrošniške navade.

Med nas smo povabili čebelarja, gospoda Slavka Pravdi- 
ča. Zjutraj smo se učenci, delavci šole in vrtec zbrali v jedil
nici. Tam smo z veseljem prisluhnili njegovemu predavanju. 
Gospod čebelar nam je povedal, da so nekoč čebele živele v 
naravi in so si panje naredile same. Ker so bile ogrožene, so se 
ljudje odločili, da bodo skrbeli za njih. Naredili so jim lesene 
panje. V njih so čebele živele že nekoč in še živijo danes. Ce je

slučajno v panj prišla miš, so čebele miš zadušile ter jo zalile 
s posebnim voskom, propolisom. Povedal je tudi, da zraven 
medu čebele pridelajo vosek, matični mleček in cvetni prah. 
Matični mleček je zelo pomemben za mlade čebele. Med je 
zelo zdravilen in ima pomembno vlogo v zdravstvu. Med je 
sladka tekočina, ki jo čebele proizvajajo iz cvetličnega nektarja. 
Ne sme vsebovati vode in ne sladil. Glede na pašo čebel ločimo 
več vrst medu. Na koncu smo pokusili med iz pravega panja, 
si pogledali film o čebelah z ribičem Pepetom, zajtrkovali in se 
zahvalili čebelarju. Ta slovenski tradicionalni zajtrk je bil res 
nekaj posebnega in bi želela, da bi se večkrat ponovil.

Sandra Borak, 5. b

KPJVISM ŠIVM
( Mzromi k te. auu)
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Sprejem prvošolčkov v šolsko skupnost
Teden otroka se je na naši šoli začel 

zelo pestro. Ponedeljek, 7. 10. 2013, je 
bil poseben dan za naše male prijatelje — 
prvošolčke. Prav ta dan so bili sprejeti v 
šolsko skupnost. Priprave na ta dogodek 
so potekale zelo hitro. Mi, devetošolci, 
smo imeli na sebi vso odgovornost, saj 
smo organizirali celotno prireditev.

Pred začetkom pouka smo se zbrali, da 
smo pripravili jedilnico. Naša predstava 
se je začela ob deveti uri. Prvošolčki so 
obljubili zvestobo sebi, šoli in državi. Po 
kratkem programu smo jim devetošolci

pripravili še posebno malico v razredu. 
Ker so bili na ta dan vsi posebni, so dobi
li palačinke in majhno sladko preseneče
nje.

Veliki prijatelji smo našim prvošolčk
om — malim prijateljem - pripravili tudi 
risanko Franček gre v šolo, ki je govo
rila o tem, da šola ni nič strašnega. V 
tem šolskem letu jim bomo devetošolci 
vedno na razpolago, pomagali jim bomo 
z vsemi našimi močmi, da jim bo začetek 
šolanja ostal v lepem spominu.

Za konec še ena misel o prijateljstvu:

Prijatelj je nekdo, ki pozna pesem tvojega 
srca

in ti jo lahko zapoje, ko pozabiš njeno 
besedilo ...
Kaj se prepiramo zaradi malenkosti, 
ki v življenju še zdaleč niso pomembne? 
Zakaj bi zaradi njih tvegali?
Kot pravijo ... nihče ni popoln.
Morda kdaj pa kdaj naredimo napako, 
ampak zaradi majhnih napak ni vredno 

razdreti velikih prijateljstev.
Lena Zebec,

Samanta Škrinjar, Lara Bogataj, 9. b

Na Švabovo POHOD NA ŠVABOVO

Na naši šoli v Zavrču so se odločili, da šolo malo uredijo in ji 
dajo novo podobo. Ker še dela niso povsem končali, smo imeli takoj 
v začetku novega šolskega leta športni dan. Tako smo se v torek 
odpravili na pohod po haloški planinski poti. Pohod smo pričeli 
pri šoli. Pot smo nadaljevali mimo vinogradov, kjer je že začelo 
zoreti grozdje, in nato skozi gozd. Ta je začel dobivati jesensko 
podobo. Ko smo že bili malo utrujeni, smo se odpočili in pojedli 
malico iz nahrbtnika. Na Švabovem smo se igrali in uživali ob 
lepem razgledu. Ker je čas hitro mineval, smo se po eni uri odpra
vili nazaj proti šoli. Športni dan je bil zame zelo lep, ker sem se po 
dolgih počitnicah spet srečal s sošolci.

Gorazd Gavez, 5. b

V šoli Smejalki

Šola bi bila trikotna in bi znala leteti.

Učiteljice in učitelji bi bili oblečeni v klovne.

Ko bi začeli govoriti o žalosti, bi bili izpisani iz šole.

Vsi bi lahko prinesli svoje ljubljenčke.

Na urniku bi imeli namreč igralne urice za ljubljenčke.

Imeli bi posebno učiteljico za smejanje.

Saj veste, smeh je pol zdravja.

Zala Kelc, 3.B
sola -

Zbrali smo se v šoli ob osmi uri zjutraj. V šoli smo si vzeli malico in sok in si jih 
pospravili vsak v svoj nahrbtnik. Nato smo se odpravili na pot.

Pot nas je vodila mimo pokopališča čez vinograd in gozd. Dolgo smo hodili po 
gozdu. Tam je bilo veliko kamnov. V gozdu smo videli tudi nekaj gob in tudi robide, 
katere smo tudi poskusili. Ko smo prišli iz gozda smo si malo odpočili Pot smo 
nadaljevali med vinogradi in vikendi. Ko smo priši na dlj to je na Švabovo smo videi 
čudovit razgled. Po naporni poti smo si privoščili malico in počitek Ko smo pojedli smo 
se še lahko šli gugat na gugalnico in lovit

Po isti poti smo se nato vrnili nazaj v šolo in zaključili pohod na Švabovo.

Ne/c Kek:

TW
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Veseli december v podaljšanem bivanju

Kako so praznovali v decem
bru nekoč? Povprašali smo 
gospo Treziko, mi smo jo 
poslušali in kar nismo mogli 
verjeti, da nekoč niso imeli 
tega, kar imamo mi danes. 
Darila za praznike so bila 
skromna, veseli so bili poti

ce in jabolk. Počutili pa so se 
srečni, zadovoljni in radi so 
se imeli. Na božičnem dre
vesu so bili svečke, bomboni 
in orehi, zaviti v svetlikajoč se 
papir, in okrogli keksi. Naj jih 
ne bi pojedli, dokler ne raz
drejo »smrekce«, jim je rekla

TO Ji UST£ 1^. STArulK V
GOIDO, s ko 0)£ 'jk.A ~L £\.VALrt\
Ih Otte c 1 • hdC G'o v A A AL J V) ^ A 

o G D ^)Q l£ VCbHO J< ILlg
_ULSC. L._______________________________________

njihova mama. A kaj, ko pa 
je bilo tako privlačno, nekaj 
keksov in bombonov so otroci 
vseeno na skrivaj pojedli.

Baje da je že nekoč zraven 
Miklavža hodil parkelj in 
strašil poredne otroke. Zato 
pa naj poslušamo doma in v 
šoli, si med seboj pomagamo 
in naj bomo pridni, nam je 
svetovala.

Novoletno čestitko izdelu
jemo staršem vedno sami, saj 
vemo, da je največ vredno to, 
kar naredimo sami iz srca.

Malo drugačno nam je poka
zala gospa Jožica.

Poprijeli smo se dela, naj
prej naredili luknjice v papir, 
napeljali nitko v šivanko, in 
če povemo po resnici, večina 
nas je imela šivanko prvič v 
roki. Nitka nam je uhajala, 
se vozlala, a vseeno nam je 
uspelo izvesti nežno snežinko. 
Uživali smo in bili sila pono
sni na izdelek.

Učenci podaljšanega bivanja

2*9.££=/? 'bSJV
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Nogometni kamp Real Madrid
V nogometni kamp Real Madrid sem se prijavil z razlogom, 

ker sem hotel spoznati tehniko španskega nogometa, kakor 
tudi Jaka Domjan in Miran Pohorec. Že prvi dan smo spoznali 
odlične španske trenerje. Pokazali so nam tehnike nogometa 
ter dali na izbiro med lahkimi in zelo težkimi treningi. Seveda 
sem se vedno odločil za težje treninge, ker sem hotel prido
biti čim več izkušenj in znanja iz te nogometne šole. Moram 
priznati, da so treningi v Španiji bolj disciplinirani kot naši. 
V lepem spominu mi bo seveda ostala zadnja tekma, ki so si 
jo lahko ogledali tudi starši. Na tej tekmi sem zadel trikrat ter 
en zadetek iz enajstmetrovke. Polna nasprotnikova mreža mi je 
bila v ponos. Najlepše od vsega pa je pohvala trenerja iz tako 
velikega kluba, kot je Real Madrid.

Hvala mojim staršem, da so mi omogočili to neprecenljivo 
izkušnjo, in upam, da bom naslednje leto lahko še kako nad
grajeval svoje nogometno znanje.

Kevin Vesenjak, 7. b

V DOMU OSTARELIH V MURETINC1H 

Pri projektu »medgeneracijsko srečanje« smo bili na obisku v 

domu ostarelih v Muretincih. Nastopili smo in jim podarili čestitke 

za rojstne dneve. Bili so zelo veseli in navdušeni. 1 am se počutijo 

domače. Imajo razne živali, za katere pomagajo skrbeti. V domu 

imajo razne aktivnosti , s katerimi si krajšajo čas. Tudi mi smo jim 

krajšali čas. Mislim, da smo se vsi imeli lepo,tako starejši v domu kot 

tudi mi.

Zala Kelc, 3.b

2mQB£=/?
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Likovna kolonija v Škofji Loki
Zjutraj, ko sem se zbudila, sem bila polna pričakovanj, upa

nja in želje po uspehu, novih znanjih in novih prijateljstvih. 
Veliko smo se pogovarjali o tem dogodku, in ker smo se v Ško
fjo Loko namenili učenci iz različnih šol, smo se med seboj 
tudi spoznavali. Bilo je zelo zabavno. Ustavili smo se v Tepa
nju, malo pokramljali, se med seboj ogledovali in kot vsak mla
di človek, željan novih prijateljev, že izmenjali prve telefonske 
številke.

Ko sem prišla v Škofjo Loko, sem si jo podrobno ogledala, 
kajti bila sem prvič tam. Mesto mi je bilo zelo všeč, saj ima 
veliko detajlov na oknih in svetlih barv, ki jih pri risanju obo
žujem. Preden smo šli risat, smo obkrožili celo Škofjo Loko, 
da smo si izbrali mesto, kjer bi risali, in tudi detajl, ki bi ga 
narisali. Izbrala sem si okno.

Med risanjem nas je učiteljica Karla presenetila s sladkim pre
senečenjem. Ko sem začela risati, me je bilo malo strah, saj 
nisem vedela, kako naj začnem, in tudi bala sem se, da ne bi 
bilo kaj narobe. Ampak vseeno mi je šlo dobro, veliko idej, 
kako naj oblikujem kak detajl okna, mi je dala naša učiteljica.

Naredili smo daljši odmor za kosilo in se po kosilu vrnili, da 
počasi dokončamo svoje risbe. V koloniji smo si lahko ogle
dali risbe drugih otrok, ki so bili v Škofji Loki. Po končanem 
ogledu smo se počasi odpravili na avtobus ter se odpeljali proti 
domu. Ta dan mi bo ostal v spominu. Bilo mi je zelo lepo.

Ema Vuk, 8. b

2mDJB£=/? 2\£=/V
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Na lep jesenski dan, 16. 
novembra 2013, sta poročne 
obljube po petdesetih letih 
zakona obnovila zakonca 
Stanislav in Marija Bosilj iz 
Turškega Vrha. Njuni priči 
sta bila hči Marinka in sin 
Roman.

Zlatoporočenec Stanislav 
je svoje otroštvo preživljal v 
Gorišnici z dvema bratoma 
in eno sestro, pozneje pa do 
poroke živel v Korenjaku. Po 
končani osnovni šoli je opra
vil še tečaj za poštarja, vendar 
je najprej do leta 1970 delal 
na kombinatu, nato pa do 
upokojitve na pošti v Zavrču.

Zlatoporočenka Marija se je 
rodila v družini Ivančič v Tur
škem Vrhu, kjer je bilo sedem 
otrok, trije sinovi in štiri hče
re. Po poroki je prav ona z 
možem ostala na domačiji in

Zlata poroka zakoncev Bosilj
skrbela za kmetijo. Za doda
tni zaslužek je hodila pomagat 
kuhat na gostije.

Stanko in Marija sta se poro
čila 16. novembra 1963, ko 
sta jima bila za priči njuna 
botra. V zakonu sta oba skr
bela za nevestino domačijo 
in vzgojila tri otroke — sinova 
Stanka in Romana ter hčer 
Marinko. Na jesen življe
nja jima dneve lepšajo vnuki 
Tadej, Sara, Mojca in Kruno.

Zlatoporočencema čestitamo 
tudi v uredništvu Dober den.

OU

Petdeset let zakona Stanislava in 
Marije Bosilj iz Turškega Vrha 

Foto: arhiv Bosilj

Utrinki završkih upokojencev
Dnevi hitro minevajo, že je tu božič- 

no-novoletni čas in z njim tudi prazno
vanja. Leto, ki se neizmerno hitro posla
vlja od nas, je bilo polno dobrih in tudi 
slabih trenutkov.

Zadovoljni in srečni smo lahko tisti, ki 
upamo, da bomo leto zaključili zdravi in 
srečni v krogu svojih družin, prijateljev 
in znancev. Sočustvujemo z družina
mi, spominjamo se vseh tistih, ki so nas 
zapustili med letom. Ostali nam bodo v 
trajnem spominu. Hvala jim za vse, kar 
so storili za naše društvo in širšo družbe
no skupnost.

Člani Društva upokojencev Zavrč, ki 
imamo to srečo, da smo še tu, čeprav ne 
več tako hitri kot nekoč, imamo še veli
ko načrtov, samo zdravja in časa je bolj 
malo. Zato tudi v letu, ki je pred nami, 
prosim vse člane in članice našega dru
štva ter tudi druge dobre ljudi za pomoč, 
da bomo ohranili naš dom in Društvo

V završkem društvu upokojencev vsako leto ob občinskem prazniku pripravijo zanimivo raz
stavo likovnih del svojega člana, priznanega slikarja in častnega občana Franca Simoniča. 
Utrinke je z letošnje razstave.
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upokojencev Zavrč. Upam, da nam je 
društveni dom v ponos, dolžni smo ga 
varovati, saj je naš. V njem je veliko vlo
ženega dela, časa in denarja članov dru
štva in občine Zavrč. Hvala tudi našim 
sosedom gasilcem, ki so nam priskočili 
na pomoč v teh hudih časih.

Dela nam ne bo zmanjkalo, veliko je še 
za postoriti, o vsem se bomo dogovorili v 
naslednjem letu 2014 na občnem zboru

našega društva.

Ob koncu leta 2013 vam, spoštovani čla
ni in članice Društva upokojencev Zavrč, 
želimo veliko zdravja, osebne sreče in vse 
dobro tudi v novem letu 2014. Enake želje 
veljajo tudi vašim najbližjim. Vesele božič
ne praznike, v novem letu pa obilo sreče, 
zdravja in uspehov, medsebojnega spošto
vanja vseh občanov občine Zavrč želimo

tudi županu, podžupanji, podžupanu, 
svetnikom, občinski upravi občine Zavrč in 
njihovim družinam. Vse dobro in iskrene 
čestitke tudi članom uredniškega odbora in 
urednici glasila Dober den. SREČNO!

Člani UO, NO in ČR Društva upoko
jencev Zavrč in predsednik Ivan Ribič

Srečanje predsednic tokrat v občini Markovci
Članice Društva podeželskih žena 

občine Markovci so skupaj s Kmetijsko 
svetovalno službo pripravile prijetno, 
že osmo srečanje predsednic društev s 
ptujskega območja. Na srečanju je bila 
tudi predsednica Društva gospodinj 
Zavrč Jelka Belšak.

Tudi letošnje srečanje je bilo dobro 
obiskano, predvsem pa koristno za vse 
udeleženke, ki so imele tokrat lepo pri
ložnost za ogled nekaterih uspešnih kme
tij, na katerih so se lahko seznanile tudi s 
primeri dobre prakse.

Potep po občini Markovci so začele s 
predstavitvijo socialnega podjetništva 
— nove oblike podjetništva v Sloveniji, 
obiskale so župnijsko cerkev sv. Marka, 
nato pa še kmetijo Cimerman v Stojncih, 
kmečki mlin Korošec v Zabovcih, učni 
čebelnjak društva čebelarjev Markovci, v 
prostorih občine pa so jim pripravili pri
jeten sprejem.
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Skupna fotografija udeleženk srečanja predsednic društev žena, deklet in gospodinj s ptujske
ga območja. Na srečanju je bila tudi završka predsednica Jelka Belšak.

Prijeten sprejem so udeleženkam pripravili na kmetiji Cimerman v Stojncih.
Foto: Martin Ozmec
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Pestra jesen za završke žene
Društvo gospodinj Zavrč 

je na jesen prav oživelo. Po 
nekakšnem poletnem mrtvi
lu smo se spet začele sreče
vati, eno najbolj zanimivih 
srečanj je bilo prav gotovo 
v oktobru, ko so nas člani 
Konjeniškega kluba Bori po 
naši občini popeljali s koči
jami.

Neko popoldne smo se dobi
le v kuhinji kulturnega doma, 
kjer je najprej članica Zinka 
pokazala, kako se delajo "špe- 
cli", potem pa je članica Ivan
ka pokazala, kako ona speče 
odličen jabolčni zavitek. Spet

drugič smo se zbrale v dvo
rani, kjer nam je predsednica 
Jelka pokazala, kako splesti 
modne šale. Tik pred prazniki 
smo imele predavanje o kva
šenem listnatem testu, turi
stičnemu društvu in občini pa 
smo pomagale pri organizaciji 
delavnic izdelave božičnih 
okraskov. Ker se bliža novo 
leto, bi ob tej priložnosti rade 
povabile morebitne nove čla
ne in članice v naše vrste.

MLK

Završke žene so se posvetile izdelovanju modnih šalov.

S posebno servietno tehniko so nastali čudoviti okraski za božično 
drevo.

ps: z
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V kuhinji so nastale sladke dobrote.
Foto: arhiv društva

Živahno je bilo tudi v predpraznični delavnici, kjer so ženam na 
pomoč priskočili najmlajši.
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Leto presenečenj

Sajenje trsov v učnem vinogradu pri sveti Ani

Prevoz mošta s konjsko vprego k sveti Ani
Foto: Zvonko Arnečič

Kot vsako leto smo tudi 
letos v Društvu vinogradni
kov in sadjarjev Haloze pri 
sveti Ani v Velikem Vrhu 
uspešno opravili trgatev 
modre kavčine, potomke naj
starejše trte na svetu. Poseb
nost naše trgatve, da pova
bimo vse vinogradnike, ki 
imajo posajen cepič naše trte.

Ti s seboj prinesejo najlepši 
grozd, ki so ga pridelali, in 
z njim tekmujejo z drugimi 
vinogradniki, kdo ima najtež
jega in anjlepšega. Nekateri 
ne prinesejo le enega grozda, 
ampak večjo količino. Vse to 
grozdje natančno stehtamo 
in zabeležimo, kateri vinogra
dniki so ga prinesli. K temu 
grozdju dodamo še grozdje 
naše trte in grozdje iz učnega 
vinograda, ki ga imamo pri sv. 
Ani. Učni vinograd imamo 
posajen pod cerkvijo v Veli
kem Vrhu. Sedaj obsega tri 
terase, poleg 26 različnih sort 
vinske trte imamo tudi nasad 
češenj. Pri obdelovanju te par
cele se srečujemo s številnimi 
prijetnimi in tudi z neprije
tnimi dogodki.

UČENCI OŠ 
CIRKULANE 
POMAGALI PRI 
SAJENJU TRSOV

Najlepši dogodek letos je 
bilo zagotovo sodelovanje z 
učenci šestega razreda iz OS 
Cirkulane, ki so nam poma
gali posaditi nekaj novih 
trsov, katerih prvo grozd
je bodo lahko poskusili ob 
zaključku šolanja v Cirku
lanah. Sredi poletja nas je 
presenetil orkanski veter, ki 
je poškodoval marsikatera 
drevesa in strehe, prizanesel 
pa ni niti brajdam, ki so bile 
posajene ob cerkvi v Velikem 
Vrhu. Celotno konstrukcijo

je veter podrl na tla. Čeprav 
smo poskušali rešiti pridelek, 
smo kasneje morali vse trse 
posekati. Upamo, da nam bo 
na tem mestu uspelo posaditi 
nove brajde, saj so marsika
teremu obiskovalcu v poletni 
vročini nudile prijetno senco.

Letos smo bili v veselem 
pričakovanju prvega pridelka 
nekaterih sort v vinogradu, 
a so to veselje v času trgatve 
zamenjali žalost, jeza in raz
očaranje, malo že tudi obup. 
Že od začetka, ko smo posa
dili prve češnje, se srečujemo 
s težavnim sosedom, bolje 
rečeno s sosedami. Naše delo 
in s tem pridelek vedno zno
va ogloda, pomendra in uniči 
čreda koz, ki se sicer pase na 
sosednji parceli, a ta ni dovolj 
dobro zaščitena, da živalim ne 
bi uspelo pobegniti. Ne samo, 
da so uničile mlade češnje 
spomladi, tudi skozi vse leto 
jim dišijo slivovi in jablano- 
vi poganjki ter listje vinske 
trte. Nič drugače ni bilo jese
ni, ko nas je že pred trgatvijo 
pričakal vinograd skoraj brez 
grozdja. Grozdje na trsju je 
bilo uničeno in pomendrano 
po tleh. Tudi jablane okoli 
župnišča niso kazale nič boljše 
slike - sadeži so bili nametani 
po tleh, veje oglodane, listja 
do določene višine ni bilo 
več. K sreči je bilo nekaj trsov 
modre kavčine zavitih v mre
žo, da smo vsaj to grozdje ob 
trgatvi lahko pobrali in spre- 
šali v skupni sod.

OSREDNJA 
MARTINOVA 
PRIREDITEV V 
CIRKULANAH, NAJ 
MARTIN JE POSTAL 
ANTON BRATUŠEK

Mesec se je hitro obrnil in že 
smo bili v pričakovanju mar

tinovanja v Halozah oziroma 
osrednje prireditve v Cirku
lanah. Kot je že navada, stari 
naj Martin pripravi pogosti
tev za upravni odbor društva 
in vse predhodne Martine. 
Ob tej priložnosti je izredna 
seja društva, na kateri izbere
mo novega naj Martina. Letos 
smo izbrali Antona Bratuška, 
po domače Korenskega Zvon
ka, iz Cirkulan. Zvonko je 
bil eden od ustanovnih čla
nov društva in je že veliko let 
aktiven na različnih področjih 
v domačem kraju. Ima tudi 
lasten vinograd v Paradižu. 
Svoj mandat je začel na mar- 
tinovo v Cirkulanah, ko je bil 
stari kletar razdolžen in ga je 
župan občine Cirkulane poo
blastil, da lahko opravlja nalo

go kletarja občine Cirkulane. 
Tudi njegov mandat bo trajal 
predvidoma eno leto.

Že drugi dan po martinova
nju v Cirkulanah ga je čaka
la prva obveznost. Nedeljska 
maša je bila pri sveti Ani, kjer 
je dekan Emil Drev blagoslo
vil mošt, ki so ga vinogradniki 
darovali za potrebe cerkve. Po 
maši je bilo mlado vino seve
da treba pokusiti, Zvonko pa 
je poskrbel, da ni nihče ostal 
žejen. Čeprav nam je za mar- 
tinovo nekoliko zagodlo vre
me, to ni pokvarilo druženja 
in dobrega sodelovanja med 
različnimi društvi v našem 
kraju. Tudi v prihodnje se 
bomo morali več združevati, 
sodelovati, si pomagati in se 
predvsem pogovarjati med
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seboj. Za društveno dejavnost sedaj 
niso najbolj zlati časi, saj vsi vemo, da je 
veliko pomanjkanje sredstev povsod, ne 
samo v društvih. Zato bomo organiza
torji morali prisluhniti drug drugemu, se 
dogovarjati med seboj in verjetno marsi
katere dogodke združevati in pripravljati 
v skupni organizaciji. Le tako bomo lah
ko prenesli finančno breme, ki nastane 
ob vsaki prireditvi.

NEGA VINA BO LETOS PRECEJ 
ZAHTEVNA

Po martinovem smo dobili mlado vino

in sedaj je čas, da ta naš izdelek analizi
ramo, poiščemo napake in pravočasno 
ukrepamo. Zato smo v društvu organizi
rali tri delavnice, na katere smo povabili 
različne strokovne sodelavce, ki so poleg 
kemijske analize vina opravljali tudi sen
zorično oceno vzorcev in svetovali, kako 
ukrepati ob določenih napakah in bole
znih vina. Ker je bila letina zahtevna, bo 
tudi nega vina letos takšna. Značilnost 
letnika so predvsem nekoliko nižje slad
korne stopnje vin in višje kisline.

Bližajoči se praznični čas je idealna pri
ložnost, da s svojimi dragimi nazdravimo

s kozarčkom dobrega vina in se poslad
kamo z dobrotami, ki jih pripravljajo 
naše gospodinje. Čas je, da se umirimo, 
pozabimo na stresni vsakdan. Uživajmo 
v lepih trenutkih, zadovoljni bodimo z 
majhnimi stvarmi in potrudimo se osre
čiti druge.

Kot je zapisal avtor Heinz G. Konsalik: 
Brez sreče bi bilo življenje kakor juha 
brez kosti.

Pa srečno!

Za DVS Haloze:
Suzana Arnečič Zamuda

Krščanski demokrati - odgovor za prihodnost

N.SISSUSJUSSSS!10
OO N Si ZAVRČ

Na Vranskem je pod geslom Krščanski 
demokrati. Odgovor za prihodnost, pote
kal 7. kongres Nove Slovenije - krščan
skih demokratov, ki se ga je udeležilo več 
kot 400 delegatov in gostov iz vse Slo
venije, med drugimi tudi dva delegata iz 
Zavrča. Stranka je na kongresu soglasno 
spremenila svoje ime, po novem se bo 
imenovala Nova Slovenija — krščanski 
demokrati. Krščanska demokracija se 
tako po več kot 13 letih tudi formalno 
vrača v slovenski politični prostor. S spre
membo imena NSi še bolj jasno sporoča, 
da ima krščanska demokracija v Sloveniji 
in predvsem v Evropi zelo pomembno 
vlogo.

Predsednica stranke Ljudmila Novak 
je na kongresu poudarila, da krščanski 
demokrati stavimo na delo, poštenost 
in odgovornost, na temeljne etične 
in krščanske vrednote, ki jih ne more 
nadomestiti tisoč zakonov in predpisov. 
»Nova Slovenija — krščanski demokrati 
smo demokratična politična stranka, ki želi 
povezovati vse državljane, ki sprejemajo 
demokracijo, krščanske vrednote, slovensko 
kulturo in evropsko povezovanje in sode
lovanje,« je dejala in dodala, da želimo 
ustvariti Slovenijo, v kateri bodo imeli 
vsi enake možnosti za razvoj svojih spo
sobnosti in talentov.

Udeležence kongresa je nagovoril tudi

ekonomist mag. Rado Pezdir, ki je v 
govoru opozoril, da bodo dolgovi Slo
venije ostali tudi po koncu krize. »Zave
dajte se, s koncem krize prihajajo šele resna 
vprašanja s težkimi odgovori,« je dejal 
mag. Pezdir in dodal, da je Nova Slove
nija tista desna stranka, ki razume tržno 
gospodarstvo in ki se bo zavzela za male 
podjetnike in male ljudi. »Na desnici je 
to prihodnost,« je še dodal in izrazil upa
nje, da bo Nova Slovenija s svojo politiko 
čim prej normalizirala desno politično 
opcijo.
Vodja poslanske skupine NSi mag. 

Matej Tonin je dejal, da so močnejši 
krščanski demokrati najtrdnejše zago
tovilo za lepšo prihodnost Slovenije, 
in napovedal, da bo Nova Slovenija v 
desetih letih postala največja politična 
sila v državi. Evropski poslanec in usta

novitelj Slovenskih krščanskih demo
kratov Lojze Peterle pa je na kongresu 
poudaril, da bo Slovenijo rešila predvsem 
sprememba politične kulture, ki jo pre
dlaga Nova Slovenija. »To je element, ki 
ga nima nobena druga politična stranka. 
Mi smo dali v program novo politično kul
turo,« je zaključil Peterle.

Kongres je sprejel tudi posebno kongre
sno izjavo, kjer poudarjamo, da se v NSi 
zavzemamo za nižje davke, manjšo javno 
upravo, umik politike iz gospodarstva ter 
ustvarjalne in poštene državljane.

Naj vam božična noč pokloni mir, upa
nje, ljubezen, zdravje in veselje. Vse to 
pa naj vas spremlja v letu, ki nam prihaja 
naproti.

OO NSi Zavrč 
Slavko Pravdič, predsednik
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December - Gruden 2013 Stran 25

SLS
Slovenska ljudska stranka 

OO SLS ZAVRČ

Spoštovani občanke in občani, 
mir in vse dobro naj vas spremljata v teh božično-novoletnih 

praznikih.

Ob zaključku leta želimo deliti z vami nekaj misli in utrin
kov dogajanja v letu, ki se poslavlja. December je mesec, ko 

si iskreno voščimo, naredimo obračun in pogledamo v priho
dnost. Z veseljem ugotavljamo, da nam je uspelo izvesti vse 

načrtovane projekte, ki nedvomno ugodno vplivajo na razvoj 
in kakovost življenja v naši občini. Pri delu nas vodita želja 

po napredku in razvoju ter pogled v še lepši in boljši jutri. Se 
naprej se bomo trudili slediti zastavljenim ciljem in skupaj z 

vami, dragi občanke in občani, gradili zgodbo o uspehu, ki si 
jo zaslužimo.

Bodimo ponosni na svojo občino, na občino Zavrč, ki je 
danes prepoznavna bolj kot kadar koli.

Sreča je na svetu zato, dajo delimo z drugimi. SREČNO 2014!

Člani občinskega odbora SLS Zavrč: predsednik Janko Lor
bek, podpredsednik Slavko Belšak, ter člana Dušan Bratuša 
in Jože Težak. Na skupni fotografiji se jim je pridružil Franci 
Bogovič, predsednik SLS.

OO SLS Zavrč 
Janko Lorbek, predsednik

Spoštovani občanke in občani občine Zavrč!

Občinski odbor Slovenske demokratske stranke Zavrč vam ob 
bližajočih se praznikih želi predvsem obilje zdravja, osebnega 
zadovoljstva, medsebojnega razumevanja in spoštovanja, miru 
in ljubezni. Naj se uresničijo vaše sanje. Blagoslovljen božič ter 
uspešno in sreče polno novo leto 2014.

Leto 2013 se počasi izteka. 
Zapomnili si ga bomo po 
številnih dogodkih, vojnah 
in nemirih v svetu, naravnih 
nesrečah in nadaljevanju poli- 
tično-gospodarske krize v naši 
domovini. V začetku leta smo 
bili priča poročilu protiko
rupcijske komisije, ki je zelo 
obremenilo prvaka dveh naj
večjih strank. Sledila je poli
tična kriza, izstop strank SLS, 
Državljanske liste in DeSUS- 
a iz vladne koalicije, padec 
vlade in nastop nove vlade, 
katere krmilo je prevzela prva 
ženska v zgodovini slovenskih 
vlad.
V osemmesečni vladavini 

leve politične vlade se je sta
nje v Sloveniji žal samo še 
poslabšalo. Priča smo bili in 
smo novim davkom, višjim 
cenam, padcu življenjske rav
ni, naraščanju brezposelnosti, 
slabim makroekonomskim 
napovedim za naslednje leto, 
zavajanju javnosti, odse
ljevanju mladih iz države, 
nerešenim nujno potrebnim

SDS
reformam, veliki in neznani 
bančni luknji, ki hromi celo
tno državo, velikemu zadolže
vanju po nerazumno visokih 
obrestnih merah in številnim 
aferam. Gre za prelaganje 
odgovornosti in iskanje krivde 
pri drugih.

Sedanja vlada je sprejela tudi 
zloglasni zakon o davku na 
nepremičnine, ki bo prizadel 
nas vse, predvsem pa gospo
darstvo, kmetijstvo, podeže
lje in gospodinjstva. Ta vlada 
želi tudi zmanjšati število 
občin, ukiniti manjše občine, 
prav tako jim dodeljuje manj 
sredstev. Treba je izpostaviti 
dejstvo, da se je v občinah v 
minulih 22 letih naše države 
naredilo veliko in da poteka 
preko lokalne samouprave 
v naši državi kar 70 % vseh 
investicij.

Kljub temu je treba ostati

optimist in se boriti za boljši 
jutri vseh nas. Recept za boljši 
jutri je vsem nam znan, samo 
živeti in delati je treba tako, 
kot je prav in dobro. Manj 
pohlepa, manj sebičnosti, nič 
korupcije in več solidarnosti,

več skrbi za nemočne ljudi, 
več zaupanja, več sodelovanja 
in predvsem več odgovornosti 
vseh na vodilnih položajih.

Mag. Dušan Rojko, 
predsednik OO SDS Zavrč
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Uporaba pirotehničnih sredstev, da ali ne?
Obdobje, v katerem se veselimo ob dobrotah iz domačih 

pečic, ko nas prevevajo občutki topline in obilica smeha, pre
kine pok petard in zgodi se otroški jok. Zgodba, znana iz pra
zničnih dnevnih časopisov.

Ob prižiganju petard ne pomislimo na posledice, ki bodo 
nastale in prizadele nas ali našega naj bližjega ali našega pasjega/ 
mačjega ljubljenčka. Ne pomislimo na duševno zdravje ljudi 
ali živali, ki jih pok prestraši. Zabava? Pomembna je le-ta.

Otroci in mladostniki! Počutite se opaznejše med vrstniki, 
ko uporabljate pirotehniko. Gre za motečo in vsiljivo nava
do uporabnikov teh sredstev, ki s svojim dejanjem vsiljujejo 
svoje sebično početje, ki zadovoljuje samo njihove potrebe. 
Če povzamem, uporaba teh sredstev je namenjena zgolj pro
ti drugim, ni namenjena samemu sebi, je sebično dejanje, ki 
prizadene ljudi in živali ob nas. Gre torej za zadovoljstvo sebe 
pri opazovanju reakcije drugih, ki se ob tem ustrašijo. Čeprav 
je tudi uporaba pirotehnike vrsta praznovanja novoletnih pra
znikov, še to ne pomeni, da je to opravičljivo, sprejemljivo in v 
mejah etičnega.

Živali si zvokov pirotehnike ne znajo razlagati med zvoki 
nevarnosti ali navidezne nevarnosti, zato jih sprejemajo kot 
konkretno nevarnost. Videz strahu, stresa, neobvladljivosti, 
nenadzorovanega bega, včasih tudi smrti lahko privede do 
ogroženosti ljudi, ki so po naključju prisotni.

Zaradi telesnih poškodb, do katerih pogosto pride pri obje
stni uporabi pirotehnike, prosimo starše, skrbnike, učitelje in 
druge, da s svojim obnašanjem in zgledom ter neuporabo teh 
sredstev, z opozarjanjem na tovrstno nevarnost poskrbijo, da 
do takšnih poškodb ne bi prišlo.

f
Petarda je zanetila požar in družina je za 
praznik ostala brez doma. Ima tudi vaš otrok 
samo piratko v žepu?

Zakon o eksplozivih in pirotehničnih sredstvih prepovedu
je prodajo, posest in uporabo ognjemetnih izdelkov, katerih 
glavni učinek je pok. Med 26. decembrom in 2. januarjem se 
smejo uporabljati le tista pirotehnična sredstva, katerih glavni 
učinek je svetlobni efekt.

Kljub temu je uporaba še vedno omejena v strnjenih stano
vanjskih naseljih, zgradbah, vseh zaprtih prostorih, v bližini 
bolnišnic, v prevoznih sredstvih za potniški promet ter na jav
nih shodih in prireditvah. Predvidena globa za kršitev določb o 
uporabi pirotehničnih izdelkov je od 400 do 1200 evrov.

Veliko nevarnost predstavljajo petarde s črnega trga, saj so 
vprašljive kakovosti, pri tem se lahko uporabniki poškodujejo. 
Opozoril bi tudi na veliko moralno odgovornost oseb, ki kupu
jejo take petarde, saj so izdelane v tovarnah, kjer uporabljajo 
kot glavno delovno silo delo otrok. Poškodbe uporabnikov so 
najpogosteje raztrganine dlani, opekline in poškodbe oči.

Kljub vsem prizadevanjem policije se moramo zavedati, da 
je neprimerna uporaba pirotehničnih izdelkov skupna težava, 
zato vas prosimo, spoštovani bralci, da s svojim zgledom in 
opozarjanjem pomagate tudi vi.

Vsem bralcem v svojem imenu in v imenu PP Gorišnica 
želim srečno in predvsem varno novo leto 2014.

Robert Ovčar, 
vodja policijskega okoliša

Druge konjeniške igre za pokal Zavrča
V sklopu letošnjih priredi- posestvu v Turškem Vrhu 

tev ob občinskem prazniku potekale druge tradicional- 
so sredi avgusta na Vukovem ne konjeniške igre za pokal

Utrinek z Vukovega posestva v Turškem Vrhu

Tudi za obiskovalce so bile konjeniške igre zanimive in atraktivne.

Zavrča, ki jih je organiziral zaslužnih posameznikov. 
Konjeniški klub Bori ob izda
tni pomoči drugih društev in Tekmovalo se je v dveh
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disciplinah: v spretnostni Kovše iz Treking kluba Ptuj
vožnji dvovpreg in spretno- ter tretje mesto Tanja Lorbek 
stnem jahanju. V prvi disci- iz domačega društva. V spre- 
plini smo videli devet voženj, tnostnem jahanju so se morali 
prvo mesto je osvojila Mar- jahači spopasti z različnimi 
jana Logar Kelc iz domačega zahtevnimi ovirami, kot so 
društva, drugo mesto Pero prečkanje mostu ter odpiranje

VABILO
Konjeniški klub Bori vabi na tradicionalni blagoslov konj, 

ki bo v četrtek, 26. decembra 2013, pred farno cerkvijo sv. 
Miklavža po pozni maši.

Prisrčno vabljeni!
Konjeniški klub Bori

Tekmovalci so se pomerili v spretnostni vožnji dvovpreg in spretno
stnem jahanju.

in zapiranje lese. Marsikdo je 
imel sicer težave z ovirami, 
vendar so vsi jahači uspešno 
opravili nalogo brez večjih 
pretresov in poškodb.

Da pa nismo bili lačni in 
žejni, je v prvi vrsti poskrbel 
Ivan Belšak - Hanza s svojimi 
odličnimi pečenkami, ki so šle 
kot za med, člani KK Bori so 
zraven postregli ocvrt krom
pir, gospodinje pa so poskr
bele še za pecivo in postrežbo. 
Ko smo se malo okrepčali in 
odpočili, so se obiskovalci

lahko po posestvu popeljali s 
kočijami.

Da so konjeniške igre uspe
le, se Konjeniški klub Bori 
zahvaljuje predvsem Ivanu 
Belšaku - Hanzi, članicam 
društva gospodinj, Igorju Bel
šaku, Nikolini Kopša, kmetiji 
Pignar, PGD Zavrč in seveda 
vsem drugim, ki so se trudili 
za uspeh naše prireditve. Naj
lepša hvala in nasvidenje dru
go leto.

Besedilo in foto: MLK

Če bi kdo pred začetkom 
tekmovanja v Prvi ligi Tele
kom Slovenije dejal, da bo 
novinec Zavrč po jesenskem 
delu prvenstva zasedal 3. 
mesto, bi se mu smejali in ga 
ne bi jemali resno. Toda zgo
dilo se je prav to, saj so beli 
šokirali slovensko športno 
in nogometno javnost ter se 
po 20. premiernih prvoliga
ških krogih zavihteli tik pod 
vrh lestvice z odličnim izho
diščem pred drugim delom 
sezone.

Kljub vsemu velja ostati pre
viden in na realnih tleh, saj je 
Zavrč vendarle novinec v ligi, 
toda priložnost za kaj več kot 
le nastopanje med prvoligaši 
je izjemna. Zakaj ne bi fantje 
z obronkov Haloz že prvo leto 
tekmovanja med najboljšimi 
uresničili želje prvemu možu 
kluba Miranu Vuku in se s 
čarterskim poletom z letalom 
popeljali na tekmo v evrop

Sanjska jesen Zavrča
skih tekmovanjih ...

Po lanski uspešni drugoli- 
gaški sezoni, ko je bil Zavrč 
nenadkriljiv in so tekmecem 
ostale le drobtinice, je bil pred 
celotnim klubskim ustrojem 
zahteven projekt nastopanja 
med najboljšimi nogometni
mi klubi pri nas. V kratkem 
času je bilo na zelenicah in 
okoli njih treba opraviti veli
ko dela, saj je prvoligaško 
tekmovanje nekaj bistveno 
drugačnega in težjega kot vsa 
druga, poleg tega pa gre tudi 
za velik finančni in logistični 
zalogaj. S tem namenom je 
treba postoriti veliko v vseh 
klubskih strukturah, pripra
ve igralcev pa so se začele že 
v prvi polovici junija, česar 
večina igralcev do sedaj ni 
bila vajena. Bilo je kar nekaj 
odhodov, toda v klub so pri
šli igralci z renomejem in 
izkušnjami, nekaj je bilo tudi 
naložb za bodočnost. Zavrč 
je pač izkoristil ugasnitev
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prvoligaškega nogometa od Maribora 
do Koprivnice, omeniti pa velja, da je 
prav to širše območje od nekdaj veljalo 
za izjemno valilnico nogometnih talen
tov. Po zahtevnih pripravah se je že sre
di julija začelo prvenstvo, zgodovinsko 
za Zavrč, saj je prvič nastopil med naj
boljšimi. Že uvod v Mariboru je kljub 
tesnemu porazu nakazal, da bi beli lahko 
bili eno izmed presenečenj lige. Sledila je 
prva domača tekma v 1. ligi, na kateri je 
padlo Celje in evforija se je lahko začela. 
Zavrč je blestel, nizal odlične rezultate, 
ni bil več zgolj presenečenje in popestri
tev lige, temveč tekmec, ki je nasprotni
kom naganjal strah v kosti. 10. krog je 
bil spet za zgodovino, kajti v završkem 
športnem parku je gostoval enajstkratni 
prvak Maribor, padel je rekord stadiona, 
saj se je na njem nagnetlo neverjetnih 
2500 gledalcev, Zavrč pa je vijoličastim 
zadal sploh prvi poraz v ligi do takrat.

V ZAVRŠKI NOGOMETNI 
ŠOLI 150 BODOČIH 
NOGOMETAŠEV

Vsa vesoljna Slovenija je naenkrat vede

la za to malo obmejno občino, ki je bila 
do tedaj poznana le po vohunski afe
ri pred leti, nogomet pa je v njej postal 
zajtrk, kosilo in večerja. Vsa evforija se 
je kljub nekaterim morda nenadejanim 
porazom nato prenesla v jesensko konč
nico, kjer so beli ponovno zablesteli v 
vsem svojem sijaju in v zadnjem, 20. 
krogu doma povsem razbili neboglje
ne Celjane, ki so jih pred tem izločili iz 
pokalnega tekmovanja.

O sami polsezoni lahko govorimo le 
v presežkih, ob igralcih pa velja omeni
ti tudi upravo kluba, ki je skrbno bde
la nad njimi in poskrbela, da jim nič ni 
manjkalo.

Poleg tega velja omeniti še Nogometno 
šolo, na čelu katere je Aleksander Petro
vič in trenutno šteje okrog 150 otrok. 
Glede na to, da so praktično prav vse 
mlajše selekcije na vrhu ali blizu vrha v 
tekmovanjih, kjer nastopajo, obenem pa 
imata predvsem mladinska in kadetska 
vrsta ambicije igrati na državni ravni, se 
za prihodnost nogometa v eni najmanj
ših slovenskih občin ni bati. V primeru 
Zavrča velja omeniti tudi podporo 12.

igralca oz. občinstvo. Takšnega sožitja 
med igralci in navijači, kot vlada tukaj, 
praktično ni nikjer, obenem pa se na 
tekmah zbira ogromno navijačev, ki se 
istovetijo z rumeno-zeleno barvo kluba. 
Podpora je množična in glasna tudi v 
gosteh, v tem Zavrč zaostaja le za Mari
borom, kar je fantastičen podatek.

Osnova je torej izjemna in le upamo 
lahko, da bo Zavrč odlične predstave 
nadaljeval tudi spomladi in tudi na ta 
način organsko rast kluba kot celote.
Ob zanesenjaštvu bratov Vuk, podpori 

domačega in tudi širšega okolja ter pri
vrženosti armade navijačev, ki bi jim jo 
lahko zavidal marsikateri tuji klub, ne 
dvomimo, da Zavrču ne bi uspelo tudi v 
drugem delu prvenstva nadaljevati sanje. 
Sanje, ki jih prinaša Evropa.

Tadej Podvršek 
Foto: Črtomir Goznik
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